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OBČINA BRDA 
Trg 25. maja 2 
5212 Dobrovo 
 
Številka: 900-22/2017 
Datum:  14. 3. 2017 

 
 

ZAPISNIK 
22. redne seje Občinskega sveta Občine Brda, ki je bila dne 14. 3. 2017, ob 18. uri, 

v veliki sejni dvorani Občine Brda 
 

Prisotni svetniki: Edbin Erzetič, Teja Jelina, Oskar Kristančič, Silvan Peršolja, Karlo Passoni, Domen Drufovka, Boris 
Šfiligoj, Aleš Simčič, Silvestra Elen Brašnić Saffigna, Damjan Birtič, Žarko Kodermac, Lilijana Kastelic, Goran Simčič, 
Kostja Jelinčič, Romana Velišček 
 
Opravičeno odsotni svetniki: Boris Rožič 
 
Seji prisostvujejo: župan Franc Mužič, Anita Manfreda, Dejan Rusjan, Mateja Ambrožič, Tina Novak Samec, Mojca 
Treplak, Rajko Leban – Golea, Saša Pegam – Legas s.p.  
 
Sejo je sklical župan Franc Mužič. Sejo vodi podžupan Goran Simčič.  
 
Dnevni red : 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
2. Potrditev zapisnika 21. redne seje  
3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
4. Obravnava in sklepanje o potrditvi Letnega poročila o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta Lokalnega 

energetskega koncepta in njihovih učinkih  
5. Obravnava in sklepanje o Odloku o podelitvi koncesije za izvajanje gospodarskih javnih služb obdelave 

določenih vrst komunalnih odpadkov in odlaganja ostankov predelave ali odstranjevanja komunalnih 
odpadkov na območju Občine Brda – prva obravnava  

6. Osnutek Sporazuma o zainteresiranosti za vzpostavitev javno – javnega partnerstva za izvajanje gospodarskih 
javnih služb obdelave in odlaganja določenih vrst komunalnih odpadkov 

7. Odgovori na pobude in vprašanja svetnikov 21. redne seje  
8. Pobude in vprašanja svetnikov 
9. Realizacija sklepov 21. redne seje 

 
Ad 1. 

 
Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
 
Prisotnih je 15 svetnikov. Občinski svet je sklepčen in lahko nadaljuje s sejo.  
  

Ad 2. 
 
Potrditev zapisnika 21. redne seje 
 
V obravnavo je bil dan zapisnik 21. redne seje.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet zapisnik 21. redne seje.  

 
Ad 3. 

 
Obravnava in sprejem dnevnega reda 
 
V obravnavo je bil dan DNEVNI RED 22. redne seje.   
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet predlagani DNEVNI RED 22. redne seje.   
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Ad 4. 
 
Obravnava in sklepanje o potrditvi letnega poročila o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta lokalnega energetskega 
koncepta in njihovih učinkih 
 
Poročilo poda Rajko Leban, direktor agencije Golea.  
 
Občinski svet Občine Brda je na svoji seji dne 14.7.2009 sprejel Lokalni energetski koncept, ter za izvajanje ukrepov, 
predlogov in projektov aktivnosti iz lokalnega energetskega koncepta pooblastila Goriško lokalno energetsko agencijo 
GOLEA. Slednja je s sklepom zadolžena za izdelavo letnih poročil in načrtov izvajanja aktivnosti, ki sledijo iz akcijskega 
načrta Lokalnega energetskega koncepta občine Brda, ter za organiziranje izvajanja aktivnosti iz akcijskega načrta 
Lokalnega energetskega koncepta občine Brda. Poročilo je pripravljeno v skladu z zahtevami Pravilnika o metodologiji 
in obvezni vsebini lokalnega energetskega koncepta (Uradni list RS, št. 56/2016). Po omenjenem pravilniku mora biti 
poročilo potrjeno s strani Občinskega sveta in poslano pristojnemu ministrstvu. Hkrati s poročilom izvedenih aktivnosti 
se sprejme tudi plan za izvajanje aktivnosti v letu 2017. 
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Potrdi se Letno poročilo o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta Lokalnega energetskega koncepta in njihovih 
učinkih. 

2. Sklep velja takoj. 

 
Ad 5. 

 
Obravnava in sklepanje o Odloku o podelitvi koncesije za izvajanje gospodarskih javnih služb obdelave določenih 
vrst komunalnih odpadkov in odlaganja ostankov predelave ali odstranjevanja komunalnih odpadkov na območju 
Občine Brda – prva obravnava  
 
Osnutek odloka predstavita Anita Manfreda in Saša Pegam iz podjetja Legas s.p.  
 
Predlagani odlok je koncesijski akt, s katerim se določijo predmet in pogoji za podelitev koncesije za izvajanje obveznih 
gospodarskih javnih služb obdelave določenih vrst komunalnih odpadkov in odlaganja ostankov predelave ali 
odstranjevanja komunalnih odpadkov ter urejajo druga vprašanja v zvezi z izvajanjem podeljene koncesije.  
 
Občina bo zagotovila izvajanje predmetnih gospodarskih javnih služb z neposredno podelitvijo koncesije javnemu 
podjetju Center za ravnanje s komunalnimi odpadki Zasavje, d.o.o. (CEROZ d.o.o.), Brdce 41 B, 1431 Dol pri Hrastniku, 
ki je tudi upravljavec regijskega odlagališča na Uničnem v Občini Hrastnik, in sicer zaradi zagotovitve dolgoročnega 
sodelovanja občine ter koncesionarja pri skupnem opravljanju nalog, potrebnih za izvajanje javnih služb obdelave 
določenih vrst komunalnih odpadkov in odlaganja ostankov predelave ali odstranjevanja komunalnih odpadkov. 
 
Bistvena določila odloka so:  
- koncesija za izvajanje javne službe se podeli neposredno,  
- koncesionar nosi celotna tveganja, ki izhajajo iz koncesijskega razmerja,  
- koncesionar ima izključno pravico opravljati javno službo na celotnem območju občine,  
- določene so obveznosti in javna pooblastila koncesionarja pri izvajanju javnih služb, 
- koncesijsko razmerje traja 20 let. 
 
Zakon o varstvu okolja (ZVO-1) določa obvezne občinske gospodarske javne službe s področja ravnanja s komunalnimi 
odpadki in sicer: 
- zbiranje določenih vrst komunalnih odpadkov, 
- obdelava določenih vrst komunalnih odpadkov in 
- odlaganje ostankov predelave ali odstranjevanja komunalnih odpadkov. 
 
Občina v skladu s 6. členom Zakona o gospodarskih javnih službah (ZGJS) zagotavlja obvezne gospodarske javne službe 
v eni izmed naslednjih oblik: 
- v režijskem obratu,  
- v javnem gospodarskem zavodu, 
- v javnem podjetju,  
- z dajanjem koncesij. 
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Obvezni gospodarski javni službi obdelava določenih vrst komunalnih odpadkov in odlaganje ostankov predelave ali 
odstranjevanja komunalnih odpadkov občina trenutno zagotavlja na podlagi pogodbenega odnosa sklenjenega s 
podjetjem Komunala Nova Gorica d.d., ki pa ni podjetje v sto odstotni javni lasti, zato je potrebno v skladu z veljavno 
zakonodajo na novo urediti izvajanje predmetnih javnih služb.  
 
Glede na zgoraj navedene predpise, je potrebno zagotoviti izvajanje navedenih javnih služb v eni izmed predpisanih 
oblik. Odlok o ravnanju s komunalnimi odpadki v Občini Brda (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 64/2016) določa, da 
občina zagotavlja izvajanje storitev teh javnih služb s podelitvijo koncesije. Do podelitve koncesije v skladu z 
navedenim odlokom opravlja javne službe dosedanji izvajalec na podlagi koncesijske pogodbe. 
 
Občine v primeru zagotavljanja gospodarske javne službe s podelitvijo koncesije izvajalca oziroma koncesionarja 
praviloma izberejo na podlagi javnega razpisa. V primeru, da gre za sodelovanje med javnimi naročniki, ki delujejo v 
javnem interesu in imajo skupen cilj, je po zakonodaji EU, sodni praksi Sodišča EU in na podlagi tretjega odstavka 36. 
člena Zakona o gospodarskih javnih službah (ZGJS), mogoče podeliti tudi neposredno koncesijo.  
 
Koncesionar po predloženem odloku je javno podjetje Center za ravnanje s komunalnimi odpadki Zasavje, d.o.o. 
(CEROZ d.o.o.), ki je tudi upravljavec regijskega odlagališča na Uničnem v Občini Hrastnik ter je gospodarska družba v 
sto odstotni javni lasti. Vsi udeleženi subjekti, občine solastnice odlagališča, javno podjetje in občine uporabnice, imajo 
interes za dolgoročno sodelovanje na področju ravnanja z odpadki in skupen cilj, ki je v dolgoročnemu, zanesljivemu in 
smotrnemu ravnanju s komunalnimi odpadki iz območja občin uporabnic v Centru za ravnanje s komunalnimi odpadki 
Zasavje, d.o.o. 
 
S sprejemom predlaganega odloka se v skladu z veljavno zakonodajo ureja postopek izbire izvajalca – koncesionarja za 
izvajanje obveznih gospodarskih javnih služb obdelave določenih vrst komunalnih odpadkov in odlaganja ostankov 
predelave ali odstranjevanja komunalnih odpadkov. 
 
Predlog Odloka o podelitvi koncesije za izvajanje gospodarskih javnih služb obdelave določenih vrst komunalnih 
odpadkov in odlaganja ostankov predelave ali odstranjevanja komunalnih odpadkov na območju Občine Brda so 
obravnavale tudi Komisija za okolje in prostor, Statutarno pravna komisija in Komisija za gospodarstvo.  
 
Komisija za okolje in prostor predlaga, da se v 3. odstavku 19. člena odloka doda besedo »največ« in se bo konec 
odstavka glasil »…in znaša največ pet odstotkov od višine računa za sprejeto količino odpadkov.« 
 
Komisija za okolje in prostor priporoča, da se pri sklepanju koncesijske pogodbe za 20 let, v koncesijski pogodbi 
zagotovi varovalko, da se, v primeru spremenjenih pogojev oz. znižanja cen na trgu, lahko koncesijsko pogodbo 
predčasno spremeni oziroma prekine. Predlogu se pridružujeta prisotna člana Komisije za gospodarstvo. 
 
Anita Manfreda pojasni, da je bilo med petimi občinami dogovorjeno, da ena izmed njih pridobi ponudbe s strani 
regijskih centrov, kjer je možno skleniti javno-javno partnerstvo. Zbirala je Občina Šempeter-Vrtojba, ki je ponudbe 
posredovala ostalim občinam, ki so podpisnice sporazuma o skupnem sodelovanju. RCERO Puconci je oddal ponudbo 
posebej za obdelavo in posebej za odlaganje. Za obdelavo znaša cena 92 EUR/tono brez DDV in za odlaganje ostankov 
po obdelavi 165,40 EUR brez DDV. Temu je potrebno prišteti še stroške prevoza. Ponudili so 12-letno koncesijo. 
RCERO Ljubljana je oddal ponudbo, prva varianta za 117,80 EUR/tono, druga varianta 120,00 EUR/tono. Občine bi 
morale same zagotoviti ustrezno infrastrukturo za prelaganje odpadkov na svoji lokaciji. Ponudili so 10-letno 
koncesijo. CEROZ Zasavje je oddal ponudbo za 20-letno koncesijo, skupna cena za obdelavo in za odlaganje mešanih 
komunalnih odpadkov znaša 85,43EUR brez DDV. Prišteti je potrebno še stroške prevoza. Komunala Nova Gorica d.d. 
že sedaj odvaža smeti v CEROZ Zasavje, stroški prevoza znašajo med 10 in 15 EUR. CEROD Novo mesto je oddal 
ponudbo oz. dopis, da so zainteresirani in v kolikor bi se želeli z njimi pogajati, bi se postopno vključili v sistem. RCERO 
Celje je oddal ponudbo za obdelavo in odlaganje v skupnem znesku 111,43 EUR brez DDV in brez prevoza. Na podlagi 
prejetih ponudb je bila skupna odločitev petih občin, da se predlaga sklenitev koncesije s CEROZ Zasavje za obdobje 20 
let.          
 
Komisija za okolje in prostor je soglasno potrdila predlog Odloka o podelitvi koncesije za izvajanje gospodarskih javnih 
služb obdelave določenih vrst komunalnih odpadkov in odlaganja ostankov predelave ali odstranjevanja komunalnih 
odpadkov na območju Občine Brda kot primeren za odločanje na Občinskem svetu Občine Brda.  

 
Statutarno pravna komisija je soglasno potrdila predlog Odloka o podelitvi koncesije za izvajanje gospodarskih javnih 
služb obdelave določenih vrst komunalnih odpadkov in odlaganja ostankov predelave ali odstranjevanja komunalnih 
odpadkov na območju Občine Brda kot primeren za odločanje na Občinskem svetu Občine Brda.  
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Komisija za gospodarstvo je soglasno potrdila predlog Odloka o podelitvi koncesije za izvajanje gospodarskih javnih 
služb obdelave določenih vrst komunalnih odpadkov in odlaganja ostankov predelave ali odstranjevanja komunalnih 
odpadkov na območju Občine Brda kot primeren za odločanje na Občinskem svetu Občine Brda.  
 
Lilijana Kastelic sprašuje, zakaj je vključenih le pet goriških občin.  
 
Anita Manfreda pojasni, da ima Mestna občina Nova Gorica za enkrat to zadevo rešeno, zato se je v zbiranje ponudb 
vključilo le ostalih pet občin. Zaradi tega so ponudbe zbirale občine (5), ki koncesije še nimajo sklenjene (ne za zbiranje 
in ne za odlaganje). Pri obravnavi naslednje točke je razvidno, da naj bi sporazum sklenilo vseh šest občin. Dejstvo je, 
da ima mestna občina nekje enako količino smeti, kot jih ima vseh pet ostalih občin skupaj.  
 
Edbin Erzetič sprašuje, ali bi lahko odpadke odvažali tudi v tujino.  
 
Saša Pegam pojasni, da se po zakonodaji ne sme nič več odlagati v tujino. Obdelava mora biti izvedena točno na teh 
centrih, ki imajo okoljevarstveno dovoljenje za biološko in mehansko stabilizacijo. Vsi mešani odpadki morajo biti 
odloženi na odlagališča v Sloveniji. CEROZ Zasavje ima oboje, odlaganje in obdelavo.  
 
Oskar Kristančič pove, da so zbirni centri že sedaj predimenzionirani. Tudi cene naj se ne bi zviševale.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda sprejme Odlok o podelitvi koncesije za izvajanje gospodarskih javnih služb obdelave 
določenih vrst komunalnih odpadkov in odlaganja ostankov predelave ali odstranjevanja komunalnih odpadkov 
na območju Občine Brda, v prvem branju. 

2. Ta sklep velja takoj.  

 
Ad 6. 

 
Osnutek Sporazuma o zainteresiranosti za vzpostavitev javno – javnega partnerstva za izvajanje gospodarskih 
javnih služb obdelave in odlaganja določenih vrst komunalnih odpadkov  
 
Osnutek sporazuma predstavita Anita Manfreda in Saša Pegam iz podjetja Legas s.p.  
 
V letu 2013 je trinajst občin severnoprimorske regije sprejelo Odlok o ustanovitvi javnega podjetja Regijski center za 
ravnanje z odpadki Nova Gorica d.o.o. (Uradni list RS, št. 101/2013). Namen odloka je bil ustanoviti javno podjetje za 
izvajanje gospodarske javne službe obdelave določenih vrst komunalnih odpadkov in odlaganja ostankov predelave ali 
odstranjevanja komunalnih odpadkov za območje občin ustanoviteljic. Na seji Sveta severnoprimorske regije dne 20. 
3. 2014 je bila sprejeta odločitev vseh županov, da se projekta regijskega centra za ravnanje z odpadki (RCERO) Nova 
Gorica ne nadaljuje. Obdelava določenih vrst komunalnih odpadkov in odlaganje ostankov predelave ali 
odstranjevanja komunalnih odpadkov sta obvezni gospodarski javni službi, katerih izvajanje na območju Mestne 
občine Nova Gorica (odlagališče Stara Gora), tudi za potrebe naše občine, ni več mogoče. Zato je potrebno ti dve 
gospodarski javni službi na novo vzpostaviti. 
 
Občina je z namenom podelitve koncesije na javnem razpisu sprejela nov Odlok o načinu izvajanja obvezne občinske 
gospodarske javne službe zbiranja določenih vrst komunalnih odpadkov. Predlog novega Odloka o podelitvi koncesije 
za izvajanje gospodarskih javnih služb obdelave določenih vrst komunalnih odpadkov in odlaganja ostankov predelave 
ali odstranjevanja komunalnih odpadkov na območju Občine Brda je v prvi obravnavi obravnaval občinski svet na tej 
seji (predhodna točka). Skupaj z drugimi občinami na Goriškem smo prišli do zaključka, da bi bilo za občine 
najugodneje podeliti neposredno koncesijo za opravljanje teh dveh gospodarskih javnih služb na podlagi javno-javnega 
partnerstva. To omogoča 3. odstavek 17. člena Direktive 2014/23/EU, ki sicer še ni prenesena v slovenski pravni red, 
čeprav bi morala biti do 18.4.2016. V ta namen je občina skupaj z drugimi občinami na Goriškem podpisala sporazum o 
skupni izvedbi postopka podelitve koncesije za ti dve gospodarski javni službi. Tako smo preverili zainteresiranost 
javnih partnerjev za podelitev neposredne koncesije za ti dve gospodarski javni službi. Pridobili smo pet vlog o 
zainteresiranosti, skupaj s ponudbenimi cenami. Najugodnejša je bila ponudba CEROZ d.o.o., Center za ravnanje z 
odpadki Zasavje, Brdce 41 b, 1431 Dol pri Hrastniku.  
 
Občina namerava skupaj z drugimi občinami navedenimi v Osnutku sporazuma o zainteresiranosti za vzpostavitev 
javno-javnega partnerstva za izvajanje gospodarskih javnih služb obdelave in odlaganja določenih vrst komunalnih 
odpadkov podeliti neposredno koncesijo javnemu podjetju CEROZ d.o.o., Center za ravnanje z odpadki Zasavje, Brdce 
41 b, 1431 Dol pri Hrastniku, ki je v lasti občin navedenih v sporazumu. V ta namen bo pripravljen odlok, s katerim se 
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bo podelilo neposredno koncesijo za ti dve gospodarski javni službi. 
 
Osnutek Sporazuma o zainteresiranosti za vzpostavitev javno – javnega partnerstva za izvajanje gospodarskih javnih 
služb obdelave in odlaganja določenih vrst komunalnih odpadkov so obravnavale tudi Komisija za okolje in prostor, 
Statutarno pravna komisija in Komisija za gospodarstvo.  
 
Komisija za okolje in prostor je soglasno potrdila osnutek Sporazuma o zainteresiranosti za vzpostavitev javno – 
javnega partnerstva za izvajanje gospodarskih javnih služb obdelave in odlaganja določenih vrst komunalnih odpadkov 
kot primeren za odločanje na Občinskem svetu Občine Brda.  

 
Statutarno pravna komisija je soglasno potrdila osnutek Sporazuma o zainteresiranosti za vzpostavitev javno – javnega 
partnerstva za izvajanje gospodarskih javnih služb obdelave in odlaganja določenih vrst komunalnih odpadkov kot 
primeren za odločanje na Občinskem svetu Občine Brda. 
 
Komisija za gospodarstvo je soglasno potrdila osnutek Sporazuma o zainteresiranosti za vzpostavitev javno – javnega 
partnerstva za izvajanje gospodarskih javnih služb obdelave in odlaganja določenih vrst komunalnih odpadkov kot 
primeren za odločanje na Občinskem svetu Občine Brda. 
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda pooblašča župana, da nadaljuje s postopki za vzpostavitev javno-javnega partnerstva 
za izvajanje gospodarskih javnih služb obdelave in odlaganja določenih vrst komunalnih odpadkov v Centru za 
ravnanje z odpadki Zasavje (CEROZ). 

2. Ta sklep velja takoj.  

 
Ad 7. 

 
Odgovori na pobude in vprašanja svetnikov 21. redne seje  
 
Kostja Jelinčič 
Poda pripombo na odgovor, ki je bil posredovan svetniku Oskarju Kristančiču s strani vodje kabineta župana MONG, 
Andreja Markočiča, v zvezi s predlogom Odloka o ustanovitvi Javnega zavoda »javni zavod za turizem Goriške«. Gre za 
preobsežno besedičenje, pomemben je le zadnji odstavek, kjer je navedeno, da je državni sekretar Tadej Slapnik 
opozoril na problematiko financiranja zadrug s strani občin. S to trditvijo se ne strinja, saj ne drži. V zvezi s tem se je 
tudi sam pozanimal. Financiranje zadrug je možno na več načinov. 
 
Lilijana Kastelic 
V zvezi z odgovorom Tine Novak Samec, direktorice ZTKMŠ Brda, v zadevi opravljanja gostinske dejavnosti v Vili 
Vipolže predlaga, da bi vsaj kavarna začela čim prej z obratovanjem. Začenja se tudi turistična sezona in s tem tudi vse 
večji obisk turistov.  
 
Tina Novak Samec pojasni, da se na zavodu zavedajo, da je to dejansko velik problem in da se zadeva vleče preveč 
časa. Z Ministrstvom za kulturo so stalno na vezi, ampak enostavno se ne da čakat, da pride do izdaje soglasja. Z 
najemnikom je bilo dogovorjeno, da s pričetkom Mednarodnega glasbenega tekmovanja SVIREL, ki se bo pričel konec 
meseca marca, začnejo tudi ostale aktivnosti.  
 
Kar se tiče odgovora Direkcije RS za infrastrukturo v zvezi z omejitvijo prometa na državni cesti Kanal – Lig – Mišček – 
Neblo v naselju Neblo, Lilijana Kastelic predlaga, da Občina Brda ponovno pošlje dopis z dodatno obrazložitvijo, saj je 
omejitev hitrosti na tem območju nujno potrebna.           
   
Boris Šfiligoj 
Predlaga, da se prav tako ponovno pošlje dopis v zvezi s spolzkim delom cestišča na odseku, ki poteka po italijanski 
strani (Sabotinska cesta), saj je le ta zelo nevaren.    
 
Goran Simčič 
Poda pripombo na odgovor glede spornega ovinka v Vipolžah (Vila Bonita). Opozori na to, da je odgovor drugačen od 
tistega, na katerega je občinska uprava v zvezi s predmetno zadevo že odgovarjala in sicer, da mora investitor urediti 
razširitev ovinka v skladu s projektno dokumentacijo, saj je občina dovolila ureditev vhoda do hiše.  
Sedaj je odgovor drugačen. Dne 23. 2. 2017 je bil pri županu opravljen razgovor z lastniki hiše, kjer je bilo dogovorjeno, 
da bo občina pripravila dokumentacijo in predlog razširitve krivine, torej na stroške občine.      
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Dejan Rusjan poda pojasnilo. Na eni strani je uporabnik, ki je vilo zgradil in priključka ni uredil tako, kot je bilo v 
določeno v soglasju oz. projektni dokumentaciji. Uporabnik je bil o tem obveščen in se s tem ni strinjal, saj naj bi s 
postavitvijo ogledala, ki v PGD ni bil predvideno, bil priključek urejen. Zato je bil povabljen na sestanek pri županu. 
Občina je zahtevala, da ogledalo odstrani in uredi brežino. Druga zadeva pa je prevoznost in preglednost ovinka. To je 
stvar občine, kot upravljavca ceste, ki mora zagotoviti preglednost ovinka in njegovo razširitev.   
 

Ad 8. 
 
Pobude in vprašanja svetnikov 
 
Silvestra Elen Brašnić Saffigna 
Ali je v načrtu obnova cestišča na cesti v Gonjačah, ki pelje k spomeniku? To zanima družino, ki živi ob tej cesti in ima 
zasajeno živo mejo na javnem dobrem. Živo mejo bi radi odstranili in uredili okolico hiše, vendar v kolikor je planu 
sanacija cestišča bi seveda s tem počakali.  
 
Silvan Peršolja 
V Vaški skupnosti Šmartno naj bi obnovili mrliško vežico, vendar se je zataknilo, saj ZVKD zahteva, da mora biti 
nadstrešek oz. deske oblečene z bakrom.  
Vaška skupnost Šmartno občinsko upravo prosi za pomoč oz. pogovor z ZVKD.  
 
Dejan Rusjan predlaga skupen ogled na terenu.  
 
Damjan Birtič 
Poda pobudo za ustanovitev e-tržnice v Brdih po podobnem principu, kot je bila ustanovljena v občini Ajdovščina. To 
bi bil prvi korak, da se končno v deželi opojnih trenutkov uredi prostor, kjer bi se dalo na dostojen in primeren način 
prodajati lokalne pridelke.  
 
Teja Jelina 
Pred kratkim je bila na Gradu Dobrovo predstavitev nekaterih briških vasi s strani mladih arhitektov. Največ govora je 
bilo o barvi fasad. V pogovoru z njimi so se celo pogovarjali o odloku, ki določa barvo fasad.  
 
Dejan Rusjan pojasni, da Občina Brda ima odlok oz. določila v odloku, ki določajo barvo fasad, vendar njihovo 
neupoštevanje ni kaznivo.  V odloku je določeno, da mora biti fasada svetle zemeljske barve.  
 
Teja Jelina predlaga, da se v zvezi s tem odreagira, saj so v Brdih zelo različne barve fasad, kar pomeni, da se 
investitorji določil odloka ne držijo.  
 
Romana Velišček 
V kakšni fazi je sprememba OPN Brda? 
 
Dejan Rusjan pojasni, da je največji problem Ministrstvo za kmetijstvo, ki bi moralo svoje mnenje podati do konca 
meseca januarja. Ker mnenje ni bilo pridobljeno, je občinska uprava tudi že večkrat urgirala. Namreč, OPN Brda je bil 
predan drugi osebi na ministrstvu, ki se z vsem tem šele seznanja.    
 
Anita Manfreda pojasni, da je Občina Brda izkoristila že vse možnosti. Urgirali so ustno in pisno na vse možne načine. 
Predlagali so celo, da zadevo ponovno predajo osebi, ki jo pozna in ki je bila tudi na terenu. Kljub resnično 
večkratnemu urgiranju se stvari premikajo zelo počasi.   
 
Edbin Erzetič 
1. Po končani obnovi vodovoda v Neblem bi bila potrebna nujna sanacija asfalta.  
2. Informativnim letakom, ki so bili postavljeni na Petrolovem bencinskem servisu v zvezi z odlaganjem smeti, bi 

morali dodati še opozorilo, da je smetenje okolice kaznivo. Predlaga, da se jih še naredi.  
3. Nadomestilo za uporabo stavbnega zemljišča - Predlaga, da se razmisli in v kolikor je mogoče spremeni seznam, ki 

določa število točk za zazidana stavbna zemljišča glede na namen njihove uporabe in glede na lokacijo. Potrebno 
bi bilo vzpodbuditi razvoj vasi v Brdih in dejavnosti na manj razvitih območjih.  

 
Aleš Simčič 
Poda predlog Komisiji za kmetijstvo za čim prejšnjo zaščito rebule.  
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Edbin Erzetič kot predsednik Komisije za kmetijstvo pojasni, da so s postopkom zaščite rebule že začeli in prišli do 
zaključka, da se je zaščititi ne da.       
 
Silvan Peršolja pojasni, da je izredna ekonomska moč, predvsem na območju Veneta (ITA). Samo v letošnjem letu je 
bilo na tem območju posajenih ogromno vinogradov rebule več, kot v Sloveniji. Rebula je sedaj kot neke vrste 
nadomestek za prosecco. Vsekakor pa vsi začeti postopki v zvezi z zaščito rebule ostajajo v igri.  
 
Karlo Passoni 
Na že prej omenjeni predstavitvi arhitektov, ki je potekala na Gradu Dobrovo, so le ti zajeli kar precejšnje območje Brd 
in podali različne poglede. Ob tem so pustili kar nekaj gradiva in zanima ga, ali bi bilo možno pripraviti kako razstavo.  
 
Boris Šfiligoj 
Predlaga, da občinska uprava, ko poda soglasje za izkop cestišča določenemu investitorju, izvede tudi nadzor, da se 
cestišče po končanem izkopu postavi v prvotno stanje.   
 
Goran Simčič 
1. Predlaga, da se uredi vhod in izhod na glavno cesto pri vrtcu na Dobrovem mimo stanovanjskega bloka, saj je 

priključek na glavno cesto zelo nevaren, predvsem ob prometnih konicah. 
2. Občinska uprava naj pri pristojnih na OŠ Dobrovo apelira, da vsi zaposleni puščajo svoja vozila parkirana na 

parkirišču pod gostilno 25. maj.   
 

Ad 9. 
 
Realizacija sklepov 21. redne seje 
 
Pripomb ni bilo.  
 
 
Seja zaključena ob 19.20.    
 
 
 
 
     Zapisničarka                                     Predsedujoči                               Direktorica občinske uprave  
 Mateja Ambrožič                                Goran Simčič                                                 Anita Manfreda 


